



Privacy policy:

Technology Control Company ("Company" or "We") respects your privacy and is committed to protecting it through our compliance with this policy, which aligns with the Personal Data Protection Law ("PDPL") and other applicable regulations issued by Saudi Arabian Laws.

سياسة الخصوصية:

تحتزم شركة تحكم التقنية خصوصيتك وتلتزم بحمايتك من خلال إمتثالها لهذه السياسة والتي تتوافق مع نظام حماية البيانات الشخصية ("PDPL")، وغيرها من اللوائح الصادرة في المملكة العربية السعودية

Privacy Policy for Technology Control Company:

At Technology Control Company, one of our main priorities is the privacy of our visitors. This Privacy Policy document contains types of information that is collected and recorded by us and how we use it.

This Privacy Policy applies only to our online activities and is valid for visitors to our website regarding the information that they share and/or collect. This policy is not applicable to any information collected offline or via channels other than this website.

Consent:

By using our application, you hereby consent to our Privacy Policy and agree to its terms.

سياسة الخصوصية في شركة تحكم التقنية :

أحد أولوياتنا في شركة تحكم التقنية خصوصية زوارنا. تحتوي وثيقة سياسة الخصوصية على أنواع المعلومات التي نجمعها ونسجلها وكيفية استخدامها.

تطبق سياسة الخصوصية على أنشطتنا عبر الإنترنت وهي صالحة لزوار موقعنا فيما يتعلق بالمعلومات التي يشاركونها و/ أو يجمعونها. لا تطبق هذه السياسة على أي معلومات يتم جمعها دون اتصال بالانترنت أو عبر قنوات أخرى غير هذا الموقع.

الموافقة :

باستخدامك لتطبيقنا، فإنك توافق على سياسة الخصوصية الخاصة بنا وتوافق على شروطها.

Information We Collect:

1- Personal Data

2- Actual location coordinates when using the services.

If you contact us directly, we may receive additional information about you such as your name, email address, phone number, the

المعلومات التي نجمعها:

1- المعلومات الشخصية.

2- إحداثيات الموقع الفعلي أثناء إستخدام الخدمة.

إذا اتصلت بنا مباشرة، فقد نطلب معلومات إضافية عنك مثل اسمك وعنوان بريدك الإلكتروني ورقم



contents of the message and/or attachments you may send us, and any other information you may choose to provide.

هاتفك ومحتويات الرسالة و/ أو المرفقات التي قد ترسلها إلينا، وأي معلومات أخرى قد تختار تقديمها.

How We Use Your Information:

كيف نستخدم معلوماتك:

We use the information we collect in various ways, including to:

نحن نستخدم المعلومات التي نجمعها بطرق مختلفة، بما في ذلك:

- I. Provide, operate, and maintain our website.
- II. Improve, personalize, and expand our website.
- III. Understand and analyze how you use our website.
- IV. Develop new products, services, features, and functionality.
- V. Communicate with you, either directly or through one of our partners, including for customer service, to provide you with updates and other information relating to the website.
- VI. Send you emails.
- VII. Find and prevent fraud.

- 1 - تزويد، تشغيل، وصيانة موقعنا الإلكتروني.
- 2 - تحسين، تخصيص، وتوسيع موقعنا الإلكتروني.
- 3 - فهم وتحليل كيفية استخدامك لموقعنا الإلكتروني.
- 4 - تطوير منتجاتنا، خدماتنا، وميزاتنا وتوضيفها.
- 5 - التواصل معك ، بشكل مباشر أو من خلال أحد شركائنا، بما في ذلك خدمة العملاء، لتزويدك بالتحديثات والمعلومات الأخرى المتعلقة بالموقع.
- 6 - نرسل لك رسائل البريد الإلكتروني.
- 7 - البحث عن الإحتيال ومنعه.

Cookies

كوكيز:

Like any other website, we use 'cookies'. These cookies are used to store information including visitors' preferences and the pages on the website that the visitor accessed or visited. The information is used to optimize the users' experience by customizing our web page content

مثل أي موقع آخر ، نحن نستخدم "ملفات تعريف الارتباط" تُستخدم ملفات تعريف الارتباط هذه لتخزين المعلومات بما في ذلك تفضيلات الزوار والصفحات الموجودة على موقع الويب التي وصل إليها الزائر أو زارها. يتم استخدام المعلومات لتحسين تجربة المستخدمين من خلال تخصيص



based on visitors' browser type and/or other information. محتوى صفحة الويب الخاصة بنا بناءً على نوع متصفح الزوار و/أو المعلومات الأخرى.

Protecting your personal information:

حماية معلوماتك الشخصية :

The transmission of information via the Internet is not completely secure. We will do our best to protect your personal information while it is in our possession, however, we cannot guarantee the security of your data transmitted online.

إن نقل المعلومات عبر الإنترنت ليس آمناً تماماً. مع ذلك سنبذل قصارى جهدنا لحماية معلوماتك الشخصية أثناء وجودها في حوزتنا ، مع العلم انه لا يمكننا ضمان أمان بياناتك المنقولة عبر الإنترنت.

Changes to Our Privacy Policy:

تحديثات سياسة الخصوصية :

We might need to modify our policy in compliance with CST regulations. If we make material changes to how we treat our users' personal information, we will notify you through a notice on the Website home page. The date the privacy policy was last revised is identified at the top of the page. You are responsible for ensuring we have an up-to-date active and deliverable email address for you, and for periodically visiting our website and this privacy policy to check for any changes.

قد نحتاج إلى تعديل سياستنا بما يتوافق مع لوائح هيئة الاتصالات والفضاء والتقنية (CST). إذا قمنا بإجراء تغييرات جوهرية على كيفية تعاملنا من المعلومات الشخصية لمستخدمينا، فسيتم إخطارك من خلال إشعار على الصفحة الرئيسية لموقع الويب. يتم تحديد تاريخ آخر لمراجعة سياسة الخصوصية في أعلى الصفحة. أنت مسؤول عن التأكد من أن لدينا عنوان بريد إلكتروني نشط وقابل للتسليم لك، وعن زيارة موقعنا بشكل دوري وسياسة الخصوصية للإطلاع والإحاطة.

We may disclose your personal information to third parties in the following circumstances:

يجوز لنا الكشف عن معلوماتك الشخصية لطرف ثالث في الظروف التالية:

- I. in order to provide services available through the website
- II. where those third parties assist us in supplying our services to you or perform certain functions on our behalf, including IT support services or professional services;

1 - من أجل تقديم الخدمات المتاحة من خلال الموقع.

2 - عندما نتشارك مع الطرف الثالث في تقديم خدماتنا لك أو أداء وظائف معينة نيابة عنا ، بما في ذلك خدمات دعم تكنولوجيا المعلومات أو الخدمات المهنية.



- III. in the event of a sale, merger, liquidation, receivership or transfer of assets of the Company or one of our affiliated companies, to the prospective buyer of the business and their professional advisers; and
- IV. if required to do so by law, a court order or by a regulatory authority of competent jurisdiction or if we believe that such disclosure is necessary, to protect, defend or enforce our rights. This includes exchanging information with other companies and organizations for the purposes of fraud protection and credit risk reduction.
- 3 - في حال البيع أو الإندماج أو التصفية أو الحراسة القضائية أو نقل أصول الشركة أو إحدى الشركات التابعة لنا ، وإلى المشتري المحتمل للشركة ومستشاريه المحترفين.
- 4 - إذا كان ذلك مطلوباً بموجب القانون أو أمر من المحكمة أو هيئة تنظيم ذات سلطة قضائية مختصة أو إذا كنا نعتقد أن هذا الكشف ضروري لحماية حقوقنا أو الدفاع عنها أو إنفاذها، ويشمل ذلك تبادل المعلومات مع الشركات والمنظمات الأخرى لأغراض الحماية من الإحتيال والحد من مخاطر الائتمان.

Please note that in order to cooperate with governmental requests, summons, or court orders, or to protect other users or our systems, we reserve the right to disclose any information we consider necessary or appropriate, including your user profile information (i.e. name, email address, etc.), usage history, and content submitted to the App.

يرجى ملاحظة أنه من أجل التعاون مع الطلبات الحكومية أو الإستدعاءات أو أوامر المحكمة، أو لحماية المستخدمين الآخرين أو أنظمتنا ، فإننا نحفظ بالحق في الكشف عن أي معلومات نعتبرها ضرورية أو مناسبة، بما في ذلك معلومات ملف تعريف المستخدم الخاص بك (مثل الإسم و البريد الإلكتروني، العنوان، وما إلى ذلك) وسجل الإستخدام ، والمحتوى المقدم إلى التطبيق.